



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

Onderwerp	: ALV FC Oudewater
Voorzitter	: Ton Hendrickx
Notulist	: Harold van Aart
Aanwezig	: Bestuur FC en 34 (bij aanvang) + 4 (22.30)
Afwezig (mk)	: Rob de Groot (aanwezig vanaf 22.15), Wim Hendrix, Wim Altena
Distributie	: Bestuur en ALV
Datum	: 17 november 2016

1 Opening : 21.30

2 Notulen vorige ledenvergadering

Dit is de eerste ALV van FC Oudewater. Er zijn nog geen notulen.

3 Ingekomen stukken – correspondentie

12 november – Mail van dhr Altena, afmelding ALV en vraag t.b.v. ALV (zie rondvraag)

15 november – Mail dhr Hendrix, afmelding ALV

4 Terugblik op het proces en stand van zaken nu (Ton)

De vergadering start met het in acht nemen van een minuut stilte voor diegene die ons ontvallen zijn in de afgelopen periode

Overgrote deel van de fusie is goed gegaan. Bestuur wordt voorgesteld aan de aanwezige leden. Het belangrijkste aandachtspunt is, dat nog steeds moeilijk is om alle functies in te vullen met vrijwilligers. Bijv. keuken, jeugdtrainers, jeugdleiders enz. Het bestuur roept nogmaals alle leden op om zich te melden voor de diverse functies die open staan.

In augustus hebben we een prachtige opening gehad met diverse presentaties en workshops. De kleding uitgifte was een logistieke uitdaging. Uiteindelijk is dat redelijk soepel verlopen. Teamindeling en inschrijving competities kunnen we ook tevreden over zijn. De jeugdteams die te hoog ingedeeld waren zijn ondertussen door de KNVB opnieuw ingedeeld.

In het clubgebouw (hoofddaccomodatie) is veel veranderd. Er is verbouwd en hier en daar zijn zaken opgeknapt. Naast deze “ombouw” activiteiten hebben we als bestuur er voor gekozen om te streven naar een zo duurzaam mogelijke vereniging. Die mogelijkheden kwamen binnen het bereik omdat er verschillende subsidies beschikbaar kwamen, waar we gebruik van gemaakt hebben. Op het dak van het hoofdgebouw liggen sinds kort zonnecollectoren (warm water) en op het bijgebouw liggen zonnepanelen (elektriciteit). Bij het aanleggen van de zonnecollectoren zijn tevens de ketels vervangen, die waren aan vervanging toe (kon niet uitgesteld worden). De opbrengsten van beide projecten moeten ervoor zorgen dat op termijn de energie lasten voor de club zo dicht mogelijk bij € 0,00 komen. Sinds de plaatsing van zonnepanelen is er al voor € 800,00 terug geleverd aan het elektriciteitsnet. De opbrengst is groot genoeg om het gehele verbruik van de lichtmasten te dragen, mits we daar ledlampen in doen. Er komt een tweede rond van subsidiemogelijkheden aan en daar gaan we een project indienen om de huidige lampen door ledverlichting te laten vervangen

5 Onze jeugdafdeling (Gors Stekelenburg/Hans van Raaij)

Gors Stekelburg legt uit hoe de taakverdeling ligt op het gebied van de jeugd tussen hem en Hans van Raaij. Gors is verantwoordelijk voor het organisatorische deel, Hans is verantwoordelijk voor het voetbaltechnische deel. De bezetting van de leiders en trainers is bijna rond. Er is een evenementencommissie voor de jeugd opgezet voor het organiseren van o.a. sinterklaas, bingo en tentenkamp. Het ING toernooi komt weer terug bij FC), vanaf dit jaar voor alle standaard-jeugdteams en dit jaar ook voor alle meisjesteams.

Gors vraagt aandacht voor het gebruik van alle materialen. Er wordt geconstateerd dat er slecht mee om wordt gegaan. Een voorbeeld daarvan is het ervoor zorgen dat alle ballen na gebruik weer terugkomen.



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

Afgelopen week zijn er maar liefst 24 ballen na de training en wedstrijden uit de bosjes gehaald. Verzoek aan alle leden is om hier zelf goed op te letten. Spullen die gebruikt of ingezet worden moeten gewoon netjes teruggebracht worden. De gebruiker is daar verantwoordelijk voor, dat geldt dus ook voor het ophalen van de ballen uit de bosjes.

De Grote Clubactie zal dit jaar ongeveer € 3000,00 gaan opbrengen. Er komt een nieuwe actie aan met voetbalplaatjes in combinatie met een 3d poppetje van de speler. Die actie is deze keer van de Jumbo. Het 3d poppetje wordt gemaakt aan de hand van een scan en die moet worden gekocht. Het poppetje wordt ook als 3d poppetje aangeboden voor het spelen van een spelletje op de tablet. Meer informatie volgt hierover via de website.

Hans van Raaij start met een uitleg over de start van het seizoen en het volgen van het technisch beleidsplan zoals dat tijdens de fusie is besproken. Uitgangspunt is hoofdklasse niveau voor alle standaard teams, dat niveau zullen we nog niet halen. Op basis van de resultaten tot nu toe hopen we dat de HO19 aansluiting van vinden in de 1^{ste} klasse. We zijn gestart met in totaal 34 teams, het aantal teams in de categorie JO19 is lager dan verwacht. De eerste resultaten in de verschillende beker ronden zijn wel bemoedigend voor de toekomst. Een aantal teams zijn 1^{ste} in hun pool geworden.

Er is een start gemaakt met het spelers beoordelingssysteem. Daar kwamen gelijk al een aantal zaken naar boven die anders moeten worden gedaan/georganiseerd. In de komende weken zal dit verder worden geperfectioneerd, zodat we volgend jaar hiermee aan het werk kunnen.

In de week van 21 maart 2017 komt Forza Utrecht naar FC Oudewater. Daarbij word en voor kader, trainers en vooral de jeugd een aantal activiteiten georganiseerd. Meer informatie volgt via de site.

6 De financiën/begroting (Jordy)

De gepresenteerde begroting aan de vergadering zijn de cijfers uit het fusieplan. Op basis van de actuele cijfers (niet gepresenteerd) kunnen we concluderen dat we binnen de grenzen van het budget blijven. Er zijn geen gekke afwijkingen, zodat de verwachting is dat het begrootte resultaat kan worden gehaald.

Vanuit de vergadering worden een aantal vragen gesteld:

Wil Stalvord: De leiders hebben een brief gehad van de KNVB over het betalen van bondscontributie. Is het de bedoeling dat ze dit inderdaad zelf betalen ?

Antwoord: het ledenbestand is nog steeds niet helemaal compleet, zodat ook niet iedereen een rol toegekend heeft gekregen. Wanneer dat is gedaan, zullen dit soort situaties niet meer voorkomen.

Edwin Zwanenburg: Hoeveel leden zijn er na de fusie over/weg.

Antwoord: door het ontbreken van ledeninformatie is er nog geen 100% getal te geven, maar we verwachten om op ongeveer 1000 leden uit te komen.

Gerard Miltenburg: Hoe zit het met de contributie voor de scheidsrechters. Die hebben ook een rekening gehad van de KNVB van 50,00.

Antwoord: Door het aantal incidenten in en om het veld heeft de KNVB besloten dat iedereen op het veld bondslid moet zijn. Na commentaar van de verenigingen is dat ondertussen terug gedraaid naar alle standaardteams vanaf de 1^{ste} klassen. Iedereen in het veld moet dan bondslid zijn. Dat geldt niet ook voor de scheidsrechters omdat die een bondsnummer moeten hebben. Er wordt binnen het bestuur nog gekeken hoe we dat gaan oplossen.



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

Jaap Konings: de kosten bestuur en commissies is wel heel hoog 1/3 van het totaal van de kosten.

Antwoord: daar staan de kosten in van alle commissies bij elkaar opgeteld. Jeugd, kosten 1^{ste} team enz. In totaal zal ongeveer 90% van de kosten komen vanuit de commissies. De afschrijving van de kleding is verwerkt in de wedstrijdskosten.

Eventuele opstartkosten die aan deze categorie zijn toegewezen tijdens de fusie (denk aan notariskosten) zijn ook in deze begroting verwerkt.

De post Accommodatiekosten bestaat uit de afdrachten aan de BESMO. De zonnecollectoren en panelen zijn investeringen die zijn gedaan en die komen op de balans te staan. Per jaar wordt er een bedrag afgeschreven.

De bureaunkosten zijn kosten als kantoorartikelen, portokosten (lees: allerlei operationele kosten)

De post afschrijvingskosten zal de komende jaren gelijk blijven. De afschrijvingskosten bestaan voornamelijk uit afschrijvingen op de bestaande gebouwen.

7 Een vooruitblik (Ton)

Op het gebied van het rubber hebben we als bestuur ons standpunt duidelijk gemaakt via de website. Er loopt een onderzoek KNVB/RIVM. De uitkomsten worden in KNVB kringen in december bekend en in januari komt dat naar buiten. Er is een Initiatief geweest vanuit de rubberindustrie voor een test. Het was in de praktijk meer een gebaar, omdat het een onderzoek was naar de herkomst van het rubber. Het was niet nodig om dit bij FCO te doen, omdat we 100% zeker weten dat het rubber is van autobanden. Het rubber is geleverd door de firma Kargro.

Er zijn velden in Nederland waar niet precies bekend is wat de samenstelling van de infill is. In dat geval had het wel relevant geweest om er ook bijv. Rubber van afsluiters in zou kunnen zitten. Daar kan het risico van zijn dat er nog chemische restanten in het rubber zitten. Bij MSV is een eigen onderzoek gedaan door een van de leden die chemicus is. Uit die onderzoeken blijkt dat er tot nu toe geen gevaarlijke stoffen zijn gevonden in het rubber dat daar gebruikt wordt.

KNVB plan: "Winnaars van morgen". Nieuw opleidingsplan is het resultaat van een wereldwijd onderzoek. Dat heeft tot gevolg dat er organisatorisch een aantal dingen veranderen omdat de spelmethodes anders worden (o.a. andere veldindeling). Volgend jaar moet dat plan geïmplementeerd gaan worden. In de ledenraad van de KNVB wordt in januari besloten of het plan doorgaat. Als het doorgaat wordt dan ook bepaald met welk tempo veranderingen worden doorgevoerd. Het plan zelf kent al enkele fases. De ministars en de boterhammers gaan ook in dit plan meegenomen worden.

8 Rondvraag

Jaap Konings: Enquete voor de vrijwilligers. Er is nooit terugkoppeling geweest over de uitkomst van die enquête. Waarom is dat niet gedaan.

Antwoord: aanmeldingen zijn verdeeld onder degene die mensen nodig hadden. We gaan alsnog terugkoppeling geven via de website. Actie bestuur.

Jaap Konings: Verzoek om meer zaken te communiceren via de site of ander media. Bijv. de aankondiging van de ALV en de reden waarom die zo laat op de avond wordt gehouden. Dat is nu onduidelijk. Het punt wordt meegenomen en geëvalueerd door het bestuur.



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

Vraag: Communicatie rondom de grote clubactie was niet goed. De drie verplichte loten zit mensen dwars omdat ze die drie loten moeten betalen als die niet verkocht worden. Dat voelt als een bepaalde dwang die niet iedereen prettig vindt.

Antwoord: Wanneer we er niet een bepaalde dwang op leggen, wordt er niets verkocht is de ervaring. We hebben voor de communicatie hierover dezelfde methode gebruikt als vorig jaar. We zullen de actie evalueren en kijken waar we de communicatie kunnen verbeteren. Gors geeft nog wel aan, als coördinator van de actie, dat hij 7 reacties heeft gekregen.

Vraag: “ De Derde helft”. Het ophalen van het kistje bier na de wedstrijd is hem al 4 keer op een andere manier uitgelegd.

Antwoord: 1 kistje bier op de wedstrijddag is de norm en dat wordt achter de bar bijgehouden. Opmerking van Jaap is dat het ook belangrijk is dat die mensen dat weten. Rob gaat hier nog een keer aandacht aan besteden. Binnen het bestuur kijken we nog naar andere manieren om dit te regelen zoals bijv d.m.v. een bon. Aktie bestuur.

Vraag: Wie is wedstrijdsecretaris voor de senioren?

Vraag: Dat is Roy Venhof, zijn nummer staat op de site. Voorstel is om hem 1 december bij de vergadering met de leiders van de teams aan te laten schuiven. Aktie Ton.

Vraag: zijn er al plannen voor aanpassen van het OVS gebouw.

Antwoord: nee

Vraag: komt er een tentenkamp. Hoe zit de vrijdagavond carnaval?

Antwoord: Er komt een tentenkamp, de exacte invulling is nog niet bekend. Over carnaval wordt volgende week in de bestuursvergadering apart gesproken.

Vraag: Zou graag op de website elftal foto's zien. Mis de historie van de beide clubs op de website, dat zou toegevoegd mogen worden. Gaan we nog andere fanshop spullen verkopen?

Antwoord: al deze suggesties nemen we mee. Bestuur komt hierop terug. Aktie bestuur.

Vraag: Een compliment aan het bestuur, compliment voor Hans Anbergen voor de verbouwing. Het heeft alleen niet heel veel voetbal uitstraling. Verzoek om na te denken over foto wanden.

Antwoord: bestuur neemt dit mee. Aktie bestuur.

Vraag: Er staat niet op de site wie fluit. Als er dan iemand niet komt dan is dat vervelend.

Antwoord: Scheidsrechter coördinatie is nu geregeld en dit wordt op korte termijn geregeld.

Vraag: Prijzen voor etenswaren in de kantine zijn voor de jeugd veel hoger geworden. Is daar wat aan te doen ?

Antwoord: Rob de Groot gaat hiernaar kijken. Aktie Rob

Vraag: Glas langs de velden. Kan de instructie nog een keer herhaald worden bij het kantinepersoneel. Er lopen nog steeds mensen langs het veld met glas.

Antwoord: Er staan borden langs de kant er is voldoende zichtbaar dat het niet mag. Toch slipt dat er elke week weer door. We blijven de signalen geven aan de kantine medewerkers en de mensen buiten.



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

Tip uit de zaal is dat er in het bijgebouw staan nog plastic materialen van OVS staan zoals harde plastic bierglazen.

Vraag: kan het assortiment ook aangepast worden op mensen die wat gezonder willen eten.

Antwoord: We hebben een prachtige keuken. We zijn al heel blij dat er mensen zijn die in de keuken willen. We hebben geprobeerd om gezonder eten in te voeren. Dat is allemaal wat bewerklijker. Tot het moment dat we de bezetting goed op orde hebben, kunnen we dat nog niet aan. Willen we wel graag. Daar waar we het misschien kunnen aanpakken, zullen we er wat aan doen. Hans Sas geeft aan hier graag in mee te willen denken.

Vraag: Zijn we sponsors kwijt geraakt als gevolg van de fusie ?

Antwoord: Een stuk of 3 zijn echt afgehaakt door de fusie, een aantal zijn minder gaan sponsoren (dubbele borden). Die laatste groep is vooral de groep bordspansoren. In zijn totaliteit is de opbrengst gestegen.

Vraag: Het vertrek van Chris Janssen kwam onverwacht, waar kwam dat door?

Antwoord: De reden heeft op de site gestaan. Dat had te maken met werk en privé omstandigheden, waardoor hij niet voldoende aandacht kon geven aan de rol. Zijn functie wordt nu tijdelijk anders ingevuld. Er is goeie hoop dat er voor volgend seizoen een bestuurslid technische zaken zal zijn.

Vraag: dakterras zijn daar ontwikkelingen in/is dat een plan voor volgend jaar?

Antwoord: Er zijn voorlopig nog geen plannen voor een balkon of dakterras. De middelen ontbreken daar voorlopig voor.

Vraag: is er een mobiele tap om beneden te gebruiken met evenementen.

Antwoord: Ja die is er en die wordt ingezet.

Vraag: keepers kleding van de jeugd die haakt.

Antwoord: Wat de kleding betreft zijn er nog weinig klachten. Als er klachten zijn zorg dat het bestuur dat te weten komt en dan wordt er snel met de leverancier van de kleding contact opgenomen.

Vraag: Kan de maat er beter in gezet worden. Het grijze vlak vervaagd snel.

Antwoord: dat is een keuze van de leverancier, daar kunnen we weinig aan veranderen.

Vraag: Dameskleding kunnen die misschien wat beter gekleed worden (de snit van de kleding) ?

Antwoord: Er zijn een aantal leveranciers die een onderscheid gemaakt hebben en die zijn er allemaal vanaf gestapt. Hummel heeft dus geen dames versie van de shirts.

Via de mail gestelde vraag van Wim Altena:

“Binnen de KNVB is het dames / meisjes voetbal het snelst groeiende onderdeel. Ook binnen onze FC zien we de laatste jaren groei. In het beleidsplan en in de praktijk kan ik de visie van FC Oudewater op dames/ meisjesvoetbal niet ontdekken. Ben daar wel erg benieuwd naar. Wat zijn de plannen/ ideeën?”

Antwoord (verstuurd 18 november):

In het technisch beleidsplan, dat onderdeel is van het fusieplan, worden zowel de dames als de meisjes specifiek genoemd worden. Maar plannen moet ook uitgevoerd worden. Vandaar dat we ook daar op inzetten,



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

in de wetenschap dat ook bij onze club de meisjes de snelstgroeiende tak zijn. Een eerste voorbeeld kon je zien tijdens de openingsdag van FC Oudewater, waar we - speciaal voor alle meiden - een clinic hadden van twee Oranje-leeuwinnen. Een tweede voorbeeld zal je in mei herkennen, wanneer we ons traditionele jeugdtoernooi organiseren (voorheen het jou bekende RaboRegio-Jeugdtoernooi, tegenwoordig het ING-toernooi). Daar zullen niet alleen de standaardteams van onze jongens spelen, maar ook - vanaf dit jaar - alle meidenteams.

Wel moeten we helaas afscheid nemen van onze coördinator van de meidenteams, Erik Burgy, die heeft aangekondigd dat hij die taak aan het einde van het seizoen gaat neerleggen. We zijn dus op zoek naar een ander en houden ons aanbevolen voor alternatieven. Deze vacature heeft onze volle aandacht, met name omdat we ondervinden dat de beleving van ouders bij het meisjesvoetbal heel anders is dan bij jongens (minder betrokken, meer op afstand). Met de blik naar de toekomst zal zowel meisjes- als damesvoetbal deel uit blijven maken van onze vereniging en zal hun aandeel in het ledenaantal blijven toenemen. Daar sturen we op, voor zover mogelijk.

9 Sluiting 22.45

Nr	Acties uit de ALV	Status
1	Contributie voor scheidsrechters	Open
	Alle vrijwilligers met een functie op het veld (dus niet alleen scheidsrechters) hebben verplicht een KNVB nummer nodig. Voorstel is dat deze vrijwilligers door FCO aangemeld worden bij de KNVB voor een bondsnummer. FCO zal deze kosten voor zijn rekening nemen. Wil desbetreffende vrijwilliger ook volwaardig lid zijn en willen deelnemen aan alle verenigings activiteiten, dan is minimaal het lidmaatschap van niet spelend lid, met de bijbehorende contributie verplichtingen, vereist.	
2	Prijzen voor etenswaren in de kantine zijn voor de jeugd veel hoger geworden. Is daar wat aan te doen?	Gereed
	Etenswaren prijzen zijn conform. Volgend jaar gaat de BTW omhoog. Prijzen zullen dan waarschijnlijk ook gaan stijgen	
3	kan het assortiment ook aangepast worden op mensen die wat gezonder willen eten	Gereed
	Na Super Saturday op 18-11 zal het broodje van de maand worden ingezet	
4	Vacature coördinator meidenvoetbal	Gereed
	Deze is opgevuld door Arjenne vd Woude als organisatorische coördinator en Mark de Bruin als Technische coördinator	
5	Vacature bestuurslid TC	Open
	3 kandidaten hiervoor gehad die uiteindelijk toch op het laatste moment zijn afgehaakt. Blijven zoeken en tot die tijd wordt deze taak verdeeld tussen Hans van Raay en Ton Hendrickx	
6	Kistje bier op wedstrijddag loopt niet goed	Gereed
	Er is voor de teams een bierbon geïntroduceerd. Dit loopt naar behoren	
7	Gaan we nog andere fanshop spullen verkopen?	Gereed
	Dit is momenteel nog niet mogelijk omdat onze clubshop is gekoppeld aan Devontrade (Hummel) Devontrade is er wel mee bezig om dit te ontwikkelen. FCO heeft aangegeven dat we er in geïnteresseerd zijn mocht deze uitbreiding beschikbaar zijn.	
8	Er is nooit terugkoppeling geweest over de uitkomst van de enquête vrijwilligers.	Gereed
	Deze is inmiddels gedeeld	



Notulen Algemene Ledenvergadering FC Oudewater

9	Verzoek om meer zaken te communiceren via de site of ander media	Open
	Er zijn hier stappen in gemaakt maar dit moet nog beter. Tijdens de ALV van 23-11 zal dit ook weer ter sprake komen	
10	Op de website willen we graag de elftal foto's zien	Gesloten
	Foto's zijn zover ontvangen op de site geplaatst. Is wel verantwoording van teams om deze aan te leveren. Het is geen bestuurstaak om hier actief achter aan te jagen	
11	Verzoek om na te denken over foto wanden	Open
	Er is inmiddels een commissie die hier mee aan de slag is. besloten is om de tafels te beplakken met foto's ipv de wanden	
12	Er staat niet op de site wie de wedstrijden fluit	Gereed
	Dit staat nu op de site, op TV scherm in de hal en in de app	